

© 正丰阀门(版权所有) ® 采用生态纸印刷  
特别申明：本资料数据由浙江正丰阀门有限公司负责解释，如有参数变更，恕不另行通知。

开拓源于创新  
Development Stems From Innovation



浙江正丰阀门有限公司

ZHEJIANG ZHENGFENG VALVE CO., LTD.

公司厂址：浙江省温州市瓯北五星工业区1区5号 Company Site: Zhejiang Wenzhou Oubei Wuxing Industrial Park on the 5th District1  
销售热线：0577-67318588 67388156 Tel: 86-0577-67318588 67388156  
图文传真：0577-67318585 Fax: 86-0577-67318585  
邮政编码：325105 P.C: 325105 Http://www.zfvalve.com  
电子邮箱：sales@zfvalve.com E-mail: sales@zfvalve.com  
Http://www.zfvalve.com

浙江正丰阀门有限公司

ZHEJIANG ZHENGFENG VALVE CO., LTD.

[www.zfvalve.com](http://www.zfvalve.com)



## 企业简介

### ENTERPRISE PROFILE

浙江正丰阀门有限公司创办于1993年，公司坐落于浙江温州东瓯五星工业区。正丰阀门是一家集科研、设计、制造、销售、安装、服务为一体的现代化企业。

我公司不断创新，产品主要依据ISO、API、ANSI、BS、DIN、NF、JIS、GB、JB等标准生产，公称通径为1/4"-80"(DN6-DN2000mm)，压力等级150Lb-2500Lb(PN6-PN150)，工作温度-196℃~680℃。阀门主体材料为304、304L、316、316L、1Cr18Ni9Ti、0Cr18Ni12Mo2Ti、A105、WCB、哈合金、LC2、LC3、LCB、C4、2520、2205、蒙乃尔纯镍、钛合金、20号合金钢等。

产品主要有蝶阀、球阀、截止阀、止回阀、闸阀、旋球阀等三十多个品种。产品广泛用于化工、化肥、冶金、制药、电力、石油、钢铁厂、酒厂、造纸厂、煤矿、铝化厂、工程建筑、市政、暖通、液化气、食品、供水等管线引进装置，产品畅销全国各地及东南亚和西方国家，深受用户的青睐和好评。

公司坚持贯彻“质量第一、诚信为本”的方针，以精良的设备、先进的工艺、精致的外观和内在质量、用户至上的服务意识为广大用户提供优质的产品和满意的服务。展望未来，公司将一如既往的开发、引领市场新产品，寻求多元体的发展道路，稳扎国内市场的同时，积极开拓国际业务。我们真诚希望客户的支持和信赖，我们愿与您竭诚合作，共创辉煌、共谋未来。

Zhejiang Zhengfeng Valve Co., Ltd. was founded in 1993, the company is located in Zhejiang Wenzhou Dong'ou five-star industrial zone. Is a research and design, Manufacturing, sales, installation, service as one of the modern enterprise. Our company is not innovative, the products are mainly based on ISO, API, ANSI, BS, DIN NF, JIS, GB, JB and other standard production, nominal diameter of 1/4, "-80" (DN6-DN2000mm), pressure rating 150Lb-2500Lb (PN6-PN150), the operating temperature of -196 degrees C, ~680 degrees. valve The main materials are 304, 304L, 316, 316L, 1Cr18Ni9Ti, 0Cr18Ni12Mo2Ti, A105, WCB, Ha alloy, LC2, LC3, LCB, C4, 2520, 2205, Monel pure nickel, titanium alloy, 20 alloy steel etc..

The main products are butterfly valve, globe valve, globe valve, check valve, gate valve, rotary ball valve and so on more than 30 varieties. Products are widely used in chemical, fertilizer, metallurgy, system Pharmaceutical, power, oil, steel works, wineries, paper mills, coal mines, aluminum plants, engineering, construction, municipal, HVAC, liquefied gas, food, water and other pipelines Imported devices, products sold throughout the country and Southeast Asia and Western countries, favored by users and high praise.

The company adhere to the "quality first, integrity-based" principle, to sophisticated equipment, advanced technology, exquisite appearance and inner quality, user oriented service consciousness to provide customers with high quality products and satisfactory service. Looking forward to the future, the company will continue to develop, lead the market new products, seek diversified development path, steady domestic market at the same time, actively explore international business. We sincerely hope that the customer's support and trust, we are willing to cooperate with you wholeheartedly, to create brilliant and seek the future.



# ZFENG FENGVALVE ZHENG FENG

## 企业资质

### ENTERPRISE QUALIFICATION



金杯、奖状，众多荣誉与嘉奖接踵而来，精彩绝伦、激动人心在这些荣誉的背后，潜藏着所有正丰人的才智与汗水，代表着正丰辉煌的过去，也预示着正丰美好的未来。在殊荣面前，正丰人不会停滞不前，而是不断勇往直前。

正丰人坚信：“辛勤、汗水和孜孜不倦的努力，将开创一个更加辉煌的未来。”

The gold cup, awards, numerous honors and awards, behind the wonderful and exciting in these honors, hidden wisdom and sweat are all zhengfeng, represents zhengfeng is a glorious past, but also indicates that zhengfeng is a better future. In the presence of honor, the positive people will not stop, but constantly move forward.

Zhengfeng people are firmly convinced that "hard work, sweat and hard work will lead to a brighter future."



## 办公环境

### OFFICE ENVIRONMENT

优美舒适的工作、生活环境，可以使员工身心健康发展创造良好的条件，有效提高员工的工作积极性。近年来我们经过努力，改造了员工的生活、满足员工工作、生活舒适化的需求，共创美好未来！

Beautiful and comfortable work and living environment can make the employees develop physically and mentally, create good conditions and effectively improve their work enthusiasm. In recent years, we have worked hard to transform the life of employees, meet the needs of employees' work and life comfort, and create a better future!





## 精良设备

### SOPHISTICATED EQUIPMENT

我公司技术含量、装配水平、规模总量、竞争实力始终在同行保持良好优势。始终坚持以科技为先导，不断完善内部管理，先后投入巨资改造设备，引进技术，形成CAD开发设计、铸造、精加工、质量检测等全过程生产控制体系。

My company's technical content, assembly level, the size of the total, the competitive strength has always maintained a good advantage in the peer. Always adhere to the "science and technology as the guide, and constantly improve the internal management," has invested heavily in the transformation of equipment, the introduction of technology, forming CAD development, design, casting, finishing, quality testing, such as the whole process of production control system.

精良的加工设备，可靠的质量保证。先进的检测设备，一丝不苟的检测手段，确保产品的稳定和可靠。细致是监测产品质量的保证。不让质量问题损害我们的品牌是我们的宗旨。有序的生产程序，有效的工作效率是取胜于一切的必要基础。

Sophisticated processing equipment, reliable quality assurance. Advanced detection equipment, meticulous inspection means to ensure the stability and reliability of products. Detail is the guarantee of monitoring product quality. Our goal is not to let quality problems damage our brand. orderly production process, effective work efficiency is the necessary foundation to win everything.

